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1. Opening 

Extra ALV ivm besluitvorming omtrent vaste afdracht aan de Coöperatie en de 
conceptbegroting 2016. 
Om 19.00 uur opent voorzitter Nelly Voogt de vergadering. Er zijn twee leden 
aanwezig, dit is te weinig om een geldig besluit te kunnen nemen. Er wordt 
een 2e vergadering uitgeschreven voor 20.00 uur. 

2. Sluiting 
De voorzitter sluit de 1e vergadering. 

 
 
1. Opening 

Voorzitter Nelly Voogt opent om 20.00 uur de 2e vergadering. 
Namens het bestuur zijn aanwezig: Nelly Voogt, Edwin Peek, Jan 
Nieuwenhuijsen, Freddy Otten en Jos van den Heuvel. 

 
2. Vaststelling agenda en quorum 

De agenda blijft ongewijzigd. Er zijn 21 leden aanwezig, afmelding van Pleun 
Willlemstein. 

 
3. Besluitvorming over afdracht aan Coöperatie 

Terugblik: 
Na ALV maart 2015 
maart – juni 

Overleg door en met bestuur coöperatie over vaste afdracht per 1 
januari 2016 

juli  
Leden geïnformeerd over voortgang 
Voorstel vaste afdracht vanuit coöperatie  

augustus – oktober 
Overleg vertegenwoordigers afd. over plannen / begroting 2016 
Overleg met vertegenwoordiger van bestuur Volharding 
Concept begroting 2016 opgesteld 
Extra ALV gepland 

 
Huidige financiële situatie: 

Het bestuur acht het voor 2016 mogelijk om de afdracht aan de coöperatie 
voor alle reguliere activiteiten die het Stadion op de Berg organiseert te 
betalen vanuit de verwachte financiële middelen voor 2016, zonder 
contributieverhoging. 
 
Maar: 
… dit is geen garantie dat het in 2017 en verder ook lukt; 
…. dit kan alleen als we met elkaar ‘de schouders eronder zetten’ om de 
financiële situatie op orde te houden (vrijwilligers, bijdragen extra 
sponsoren etc.); 



…. met een evaluatie in het najaar van 2016 en besluit om, met of zonder 
contributieverhoging,  2017 in te gaan; 

 
    Voorstel: 

- geen contributieverhoging; 
- de afdracht aan de coöperatie voor alle reguliere activiteiten wordt in 

2016 in de begroting opgenomen; 
- renners die aan de trainingswedstrijden deelnemen betalen 15 € voor 

een vast rugnummer. 
Indien akkoord, dan in najaar 2016 evaluatie en besluit over 2017. 

 
Opmerking uit zaal:  
- Het lijkt toch een contributieverhoging. Is het niet de 15 euro geldt alleen 

voor leden die aan de trainingswedstrijden op het wegparcours deelnemen 
en hiervoor een vast rugnummer afnemen. 

- Hoe zit het met externen? Moet nog uitgewerkt worden, evenals 
strippenkaart. 

- Geldt het voorstel vast rugnummer voor 15 euro ook voor Volharding? 
Nee, Volharding gaat een algehele contributieverhoging voorstellen. 

- Wat als de leden van de Volharding het voorstel niet goedkeuren? Dan is 
er een nieuwe situatie. 

 
Hans v Doorn: hoe zit het met de bijzondere activiteiten zoals de 
duurtrainingen met de meiden, is dat al geregeld met de Coöperatie? Nee, 
nog niet. Hans Broekman (namens het Stadion bestuurslid coöperatie) zal dit 
meenemen naar de vergadering van de Coöperatie van 9 december as. 

 
4. Goedkeuring van conceptbegroting 2016 

Penningmeester Edwin Peek geeft een toelichting op de uitgedeelde 
conceptbegroting 2016. 
 
Opmerkingen: 
Michel vd Voort: De voor hem opgevoerde kosten horen bij jeugd. Hij en Hans 
v Doorn willen graag meisjes afgesplitst van de rest in een aparte afdeling. 
 
Hans v Doorn: is verrast over de hoge stroomkosten voor het Bikepark. Dit 
heeft onder andere te maken met hoog vast recht kosten en de aanwezige 
elektrische kachels. Binnen het Bikepark wordt gewerkt aan een plan om de 
kosten omlaag te brengen. 
 
René Bijkerk: Wat wil het bestuur als de vaste afdracht niet doorgaat bij de 
Coöperatie, en wij een eigen koers varen? Dan zullen we de situatie opnieuw  
bekijken. 
 
Zeist moet nog toegevoegd worden aan de open ronden. 
 
Waar komt het bedrag van 3000 euro inkomsten externe renners wedstrijden 
op de Berg vandaan? Dit is een verdeelsleutel tussen Volharding en Stadion 
op basis van tellingen in voorgaande jaren. 
 
Stemming voorstel vaste afdracht en conceptbegroting 2016 
Tegen: 0 



Onthouden: 0 
Voorstel vaste afdracht en conceptbegroting 2016 unaniem aangenomen! 
  

5. Rondvraag 
• Michel vd Voort: hoe zit het met licenties 2016. Nemen we op met Fridolin 

vd Lecq. 
• Nelly Voogt: roept aanwezigen op om de Stadion leden enquête in te 

vullen.  
 
6. Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering rond 21.30 uur. 
 
 
 
 
 


	Verslag ALV 24 november 2015

